



2018 - 19 Build Peace Fellows Program Frequently Asked Questions

Fellowship ကို မည်သူတို့မှ လျှောက်ထားနိုင်ပါသနည်း။

Fellowships ကို မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ အဖွဲ့အစည်းများ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သူများသို့ ပေးအပ်ရန် စဉ်းစားပါသည်။ လျှောက်ထားသူများသည် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း လက်ရှိနေထိုင်သူဖြစ်ရပါမည်။ အရပ်ဘက် လူမှုအဖွဲ့အစည်း၊ အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်း၊ အစိုးရမဟုတ်သော နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့အစည်း၊ ဆန်းသစ်တီထွင် လုပ်ငန်းရှင်များ၊ လူမှုစီးပွားအဖွဲ့အစည်းများ၊ မှတ်ပုံတင်ရသေးသည့် အဖွဲ့အစည်းများအားလုံး လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ အဖွဲ့ဝင်အနည်းဆုံးနှစ်ဦးပါဝင်သည့် မည်သည့်အဖွဲ့အစည်းများ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သူများမဆို လျှောက်ထားနိုင်ပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ခရီးသွားလာနိုင်သူများဖြစ်ရပါမည် (ခရီးစရိတ်ကို Program မှ ထောက်ပံ့ပေးမည် ဖြစ်သည်)။ အဖွဲ့ဝင်များအနက် အနည်းဆုံးတစ်ဦးမှာ မြန်မာနိုင်ငံသား ဖြစ်ရန်လိုအပ်ပါသည်။

မည်ကဲ့သို့သော အဖွဲ့အစည်းများမှ လျှောက်ထားနိုင်ပါသနည်း။

ဤ Fellowship အစီအစဉ်မှ သင်၏ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် နည်းပညာကို နည်းပညာကျကျ အသုံးပြု၍ စမ်းသပ်လုပ်ဆောင်နိုင်မည့် အခွင့်လမ်းတစ်ခုအတွက် ထောက်ပံ့ကူညီပေးမည် ဖြစ်သည်။ အစပျိုး ဆောင်ရွက်လိုသူများအနေဖြင့် မိမိတို့ဆောင်ရွက်လိုသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့်ပတ်သက်သည့် အကြံဉာဏ်ထားရှိရမည် ဖြစ်ပြီး သင်တန်းကာလအတွင်း ထိုအကြံဉာဏ်ကို လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်၍ တိုးတက်မှုများ ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

Fellowship လျှောက်ထားလိုသူများ၏ တင်ပြချက်များသည် အောက်ဖော်ပြပါ ရည်မှန်းချက်များအနက်အနည်းဆုံး တစ်ချက်ဖြင့် ကိုက်ညီမှုရှိရမည်ဖြစ်သည်။

- မြန်မာ့လူမှုအဖွဲ့အစည်းများအကြား မတူကွဲပြားမှုများနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးစံနှုန်းများကို မြှင့်တင်သည့်လုပ်ငန်းများ တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေပြီး၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများကြားရှိ သဘောထားကွဲလွဲမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုများကို တားဆီး ကာကွယ်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေသူဖြစ်ရပါမည်။
- မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခတားဆီးကာကွယ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ဦးတည် ဆောင်ရွက်ချက်များတွင် ပါဝင်လုပ်ဆောင်နေသူဖြစ်ရမည်။
- မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းတွင် ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားစေရန်တွန်းအားပေးသည့် အချက်များဖြစ်သော ပုံသေကားကျ သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ဆက်စပ်ဖြစ်ရပ်များအပေါ်လွှမ်းမိုးလျက်ရှိသော နောက်ခံအကြောင်းရင်းများကို ပပျောက်အောင် ဆောင်ရွက်လိုစိတ်ရှိသူဖြစ်ရမည်။

မည်သည့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သူများကို ထောက်ပံ့သနည်း။

- တိကျသည်သေချာမှုမရှိသည့်လျှောက်လွှာများ၊ ယေဘုယျစွမ်းရည်မြင့်တင်ရေး သင်တန်းတစ်ခုကို ရှာဖွေနေသူများကို ထောက်ပံ့ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ အဖွဲ့များအနေဖြင့် Fellowship ရယူထားသည့် ကာလအတွင်း မိမိတို့ဆောင်ရွက်ရန် စိတ်ကူးထားသည့်လုပ်ငန်းစဉ်အတွက် တိကျသည့်အကြံဉာဏ်တစ်ခုကို တင်ပြရမည် ဖြစ်သည်။
- နိုင်ငံခြားသားများဖြင့်သာ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့များကိုလည်း ထောက်ပံ့ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ အဖွဲ့ထဲတွင် အနည်းဆုံး မြန်မာနိုင်ငံသားတစ်ယောက် ပါဝင်ရမည်ဖြစ်သည်။
- မြန်မာနိုင်ငံပြင်ပတွင် အခြေစိုက်ထားသည့် အဖွဲ့များကိုလည်း ထောက်ပံ့ပေးမည်မဟုတ်ပါ။
- ပညာရေးအတွက် ထောက်ပံ့ပေးသည့် fellowship မဟုတ်သည့်အတွက် သုတေသနတစ်ခုပြုလုပ်ရန် အဓိကရည်ရွယ်လျှောက်ထားသူများကိုလည်း ထောက်ပံ့ပေးမည်မဟုတ်ပါ။

ယခု program သည် မည်သည့်နည်းပညာရပ်ဆိုင်ရာ နည်းစနစ်များ၊ လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ဆက်စပ်မှုရှိပါသနည်း။

ဤ Fellowshipတွင် အသုံးပြုမည့် နည်းပညာရပ်ဆိုင်ရာနည်းစနစ်များနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များသည် သင်တန်းသားများ၏ ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုကို တိုးတက်စေနိုင်ပြီး၊ ထိုထက်မက သင်၏အလုပ်တွင် ယခင်ကာလကလှမ်းမီသေးသည့် အရာများကို ပါဝင်သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါဆက်စပ်အသုံးပြုသည့် နည်းစနစ်များ/လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် သတင်း အချက်အလက်နှင့် အချက်အလက်စုဆောင်းနည်းစနစ်အမျိုးမျိုး (ဥပမာ- မိုဘိုင်းလ်ဖုန်းဖြင့် ဒေတာစုဆောင်းခြင်း၊ ဒီဂျစ်တယ်မြေပုံများ၊ မီဒီယာနှင့် ဆက်သွယ်ရေး နည်းစနစ်အသစ်များ (ဥပမာ- လူမှုမီဒီယာ၊ ရေဒီယိုမှ မိုဘိုင်းဖုန်းသို့)၊ သမားရိုးကျမီဒီယာ (ဥပမာ- ရုပ်ရှင်၊ ရေဒီယို)၊ ဗီဒီယိုရိုင်းများနှင့် ဂိမ်းဒီဇိုင်းအသုံးပြုထားသည့် အပလီကေးရှင်း/ app များ၊ ဂြိုဟ်တုခါတ်ပုံ၊ ကောင်းကင်ခါတ်ပုံအသုံးချခြင်း (ဥပမာ- အချက်အလက်အကြီးစား)၊ သို့မဟုတ် သင်တန်းသားဗဟိုပြု ဗီဒီယိုနှင့် ဓာတ်ပုံပညာများ အစရှိသဖြင့်ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ ယခုဖော်ပြခဲ့သောစာရင်းမှာ ပြီးပြည့်စုံသောစာရင်းဖြစ်သည်ဟုမဆိုလိုပါ- သင်၏တီထွင်ဖန်တီးမှုအကြံဉာဏ်များကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့မှ စိတ်ဝင်တစားဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

Fellowship တွင် မည်သည့်အစိတ်အပိုင်းများ ပါဝင်ပါသနည်း။

ရွေးချယ်ခံရသော သင်တန်းသားများအနေဖြင့် နယ်ပယ်လေးခုအတွက် အထောက်အပံ့များရရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။

- သင်တန်း- သင်တန်းသားများကို သင်တန်းသားဗဟိုပြုနည်းလမ်းများ၊ အသုံးပြုသူဗဟိုပြု ဒီဇိုင်းများ၊ ပဋိပက္ခဖြစ်နိုင်ခြေများကို သတိပြုနားလည်ခြင်းအစရှိသည့် ခေါင်းစဉ်အမျိုးမျိုးကို ပူးတွဲလေ့ကျင့်သင်ကြားပေးမည် ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏သင်တန်းတွင် သင်တန်းသားများ၏ ဆန်းသစ်သောစီမံကိန်းများကို ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရာတွင် လိုအပ်မည့်နည်းစနစ်များကို မိတ်ဆက်သင်ကြားပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်တိုးတက်ရေး လုပ်ဆောင်သူများနှင့် ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များကို ချိတ်ဆက်ပေးပြီး သင်တန်းသားများကို ကုန်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်သည့် မန်နေဂျာများကဲ့သို့တွေးခေါ်နိုင်အောင် ကူညီပေးမည်ဖြစ်သည်။
- အတူပူးပေါင်းမှု- Build Up မှ ဝန်ထမ်းတစ်ယောက်ချင်းကို အဖွဲ့ဝင်တစ်ယောက်စီတိုင်းအတွက် ဦးဆောင်လမ်းညွှန်သူအဖြစ် ခန့်အပ်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ထိုဦးဆောင်လမ်းညွှန်သူမှ ထပ်မံ၍ သင်တန်းသားများ လုပ်ဆောင်မည့်လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိမည့် ကျွမ်းကျင်မှုနှင့်အတွေ့အကြုံရှိသော Build Up ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် Build Peace Network ဝန်ထမ်းကို နောက်ထပ်လမ်းညွှန်သူများအဖြစ် ထပ်တိုးရွေးချယ်ပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။ လစဉ်တယ်လီဖုန်းခေါ်ဆိုမှုများ၊ ပုံမှန် အီးမေးလ်

အဆက်အသွယ်များနှင့် စီမံကိန်းလုပ်ဆောင်နေသည့် ဒေသများသို့လာရောက်ခြင်းတို့ဖြင့် လမ်းညွှန်သူများသည် သင်၏လုပ်ငန်းစဉ်များအတွက် စီမံကိန်းစီမံခန့်ခွဲမှု ဆိုင်ရာအကူအညီများ၊ ပညာရပ်ဆိုင်ရာ အကြံဉာဏ်များနှင့် ပြဿနာဖြေရှင်းရေးအတွက် လိုအပ်သည်များကို လက်တွေ့ကျသည့်ဆောင်ရွက်ချက်များဖြင့် ပံ့ပိုးကူညီသွားမည် ဖြစ်သည်။

- ကွန်ယက်ချိတ်ဆက်ခြင်း- Build Up မှ သင်တန်းသားများ ဆက်သွယ်ရေးကို အထောက်အကူဖြစ်စေမည့် ပစ္စည်းများ ထုတ်လုပ်နိုင်ရန်ပံ့ပိုးခြင်းနှင့် လူထုဖိတ်ခေါ်ဆွေးနွေးမှုများ ဖွင့်လှစ်ပြုလုပ်နိုင်ရန် ပံ့ပိုးခြင်းဖြင့် သင်တို့၏ လုပ်ငန်းအားပြင်ပနှင့်ချိတ်ဆက်နိုင်အောင် ကူညီပေးမည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် Build Up ကွန်ယက်အတွင်းရှိ အခြားသောသင်တန်းသားများနှင့်လည်း ချိတ်ဆက်နိုင်အောင် ပံ့ပိုးပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ သင့်အနေဖြင့် ကမ္ဘာ့နေရာဒေသအသီးသီးမှ ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် တက်ကြွလှုပ်ရှားသူများနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များအတွင်း ပူးပေါင်းပါဝင်မှုအား ပြန်လည်သုံးသပ်နေသူများပါဝင်သည့် တစ်ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ကွန်ယက်တစ်ခုသို့ ပါဝင်ပြီးသား ဖြစ်လာပါလိမ့်မည်။
- ထောက်ပံ့ရန်ပုံငွေ- သင်တန်းသားများသည် လုပ်ငန်းစဉ်များ တီထွင်ဖန်တီးမှုအတွက် လိုအပ်သည့် နည်းပညာနှင့် ကုန်ကျစရိတ်အချို့အတွက် ထောက်ပံ့ငွေကိုရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ထောက်ပံ့ငွေကို တီထွင်ဖန်တီးမှု လိုအပ်ချက်များအပေါ်မူတည်၍ တိတိကျကျတွက်ချက် ဆုံးဖြတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ သင်တန်းသားများအနေဖြင့် Fellowship အစီအစဉ်၏ ရှုထောင့်အမျိုးမျိုးတွင် အံဝင်ခွင့်ကျဖြစ်ပြီး၊ Build Peace အဖွဲ့အစည်း၏ တက်ကြွသောအဖွဲ့ဝင်တစ်ယောက်ဖြစ်လာစေရန် မျှော်လင့်ပါသည်။ သို့ရာတွင် ထောက်ပံ့ရန်ပုံငွေရရှိရန်အတွက်သာ ဦးစားပေးလျှောက်ထားသည့် လျှောက်လွှာများမှာ ဤအစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ခွင့်ရရှိမည့် အလားအလာကောင်းသော လျှောက်လွှာများဖြစ်မည်မဟုတ်ပါ။

ဤအစီအစဉ်အတွက် အချိန်အမြဲပေးထားရန် လိုအပ်ပါသလား။

မလိုအပ်ပါ။ သင်တန်းသားများအနေဖြင့် သင်၏စီမံကိန်းများအတွက် အချိန်ပြည့်အလုပ်လုပ်ရန် မလိုအပ်ပါ။ ဤစီမံကိန်းကာလ တစ်နှစ်အတွင်း သင်တို့၏ကိုယ်ပိုင်အချိန်မှ အချိန် ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းကိုသာ အသုံးပြုရန်လိုအပ်သည်။

အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားမတတ်ကျွမ်းသူများပါ လျှောက်ထားခွင့်ရှိပါသလား။

လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ သင်အနေဖြင့် အင်္ဂလိပ်စကားတတ်ကျွမ်းခြင်းမရှိသော်လည်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် စံနှုန်းသတ်မှတ်ချက်များအပေါ်မူတည်၍ လျှောက်လွှာများကို ရွေးချယ်မည်ဖြစ်ပြီး လျှောက်လွှာများကို မြန်မာ၊ အင်္ဂလိပ်နှစ်ဘာသာလုံးဖြင့် လက်ခံပေးမည်ဖြစ်သည်။ သင်၏ အင်္ဂလိပ်စာတတ်ကျွမ်းမှုအဆင့်ကို လျှောက်လွှာ စာရွက်တွင် ဖော်ပြရမည်ဖြစ်ပြီး အကဲဖြတ်ရွေးချယ်သည့်အဆင့်တွင် ထည့်သွင်းစဉ်းစားပေးမည် ဖြစ်သည်။

လျှောက်လွှာများကို မည်ကဲ့သို့သုံးသပ်ရွေးချယ်ပါသနည်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ နောက်ခံသဘောတရားကိုနားလည်ပြီး၊ နည်းပညာကိုအသုံးပြုကာ ငြိမ်းချမ်းရေးကို တည်ဆောက်နေကြသည့် ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များပါဝင်သည့် အကြံပေးကော်မတီအဖွဲ့မှ လျှောက်လွှာများကို အကဲဖြတ်သုံးသပ်ရွေးချယ်မည်ဖြစ်သည်။ လျှောက်လွှာများကို အောက်ဖော်ပြပါ စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် သုံးသပ်ရွေးချယ်သွားမည် ဖြစ်သည်။

- မြန်မာနိုင်ငံတွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်သည့် အကြောင်းအရာများကို နက်နက်နဲနဲသိရှိနားလည်ပြီး၊ လက်ရှိဖြစ်ပွားနေသော ဖြစ်စဉ်များနှင့် ပါဝင်ပတ်သက်သူများကြား ချိတ်ဆက်စဉ်းစားနိုင်သော စွမ်းရည်ရှိရပါမည်။

- သက်ဆိုင်ရာ ပါဝင်ပတ်သက်သူများနှင့် ပူးပေါင်းပြီး လုပ်ငန်းစဉ်များကို ပါဝင်ဆောင်ရွက်လိုသော ဆန္ဒရှိရပါမည်။
- ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်ခြင်းဆိုင်ရာ နည်းပညာကို အသုံးပြုရန်အတွက် အခြေခံရှိရပါမည်။
- လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ရန် တင်ပြထားသည့်လုပ်ငန်းစဉ်ကို အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု စွမ်းရည်ရှိရပါမည်။
- လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သူများအနေဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်၏ထိရောက်မှုနှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှုကို ပြန်ပေးအောင်ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အလားအလာရှိရပါမည်။
- လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သူများအနေဖြင့် Fellowship မှ သတ်မှတ်ထားသည့် အချိန်ကာလအတွင်း အောင်မြင်ရန် အလားအလာရှိပြီး အဓိပ္ပါယ်ပြည့်ဝသော မှတ်တိုင်တစ်ခု စိုက်ထူနိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။

ဤအစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ရန်အတွက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သူ (၃)ဖွဲ့ (လူနှစ်ဦးစီဖြင့်ဖွဲ့ထားသောအဖွဲ့များ) ကို ရွေးချယ်မည်ဖြစ်သည်။

ငွေကြေးအထောက်အပံ့များကို မည်သည့်နေရာအတွက် အသုံးပြုနိုင်ပါသနည်း။

သင်တန်းသားများအနေဖြင့် လုပ်ငန်းစဉ်များ တီထွင်ဖန်တီးမှုအတွက် လိုအပ်သည့်နည်းပညာနှင့် ကုန်ကျစရိတ်အချို့အတွက် ထောက်ပံ့ကြေးကို ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ထောက်ပံ့ငွေသည် တီထွင်ဖန်တီးမှု လိုအပ်ချက်များ အပေါ်မူတည်၍ တိတိကျကျတွက်ချက်ဆုံးဖြတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး၊ အများဆုံးထောက်ပံ့ငွေမှာ ယူရိုငွေ ၁၂,၀၀၀ ထက်ပိုမည်မဟုတ်ပါ။ ရွေးချယ်ခံရပြီးသည့်နောက် အဖွဲ့များ၏လုပ်ငန်းစဉ်များအတွက် လိုအပ်သည့်အသုံးစရိတ်များကို ခေါင်းဆောင်လမ်းညွှန်သူများမှ တွက်ချက်ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ထောက်ပံ့ငွေအား နည်းပညာအား အကောင်အထည်ဖော် စမ်းသပ်လုပ်ဆောင်မှုများအတွက်သာ အများဆုံးအသုံးပြုရန် မျှော်လင့်ပါသည်။ ဝန်ထမ်းများ၏အချိန်အတွက် ရန်ပုံငွေအသုံးပြုရန် တင်ပြပါက လိုအပ်ချက်များအပေါ်မူတည်၍ ဆုံးဖြတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

Fellowship အစီအစဉ်သည် မည်မျှကြာမြင့်ပါသနည်း။

Fellowship အစီအစဉ်သည် ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင် စတင်ပြီး ၂၀၁၉ ခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင်ပြီးဆုံးကာ၊ ၁၂လတာကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။

Fellowship အစီအစဉ်တွင် သင်သည် မည်သည့်နေရာဒေသသို့ အခြေစိုက်သွားရောက်ရန်လိုအပ်ပါသနည်း။

သင့်အနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ နေရာဒေသမရွေးသို့ သွားရောက်ရနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့မှဖိတ်ကြားသည့် အချိန်တွင်လည်း ရန်ကုန်မြို့သို့လာရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ သို့သော် ဤ fellowship အစီအစဉ်ကို တက်ရောက်နေသည့် ကာလအတွင်း နေရာတစ်ခုတည်းတွင်သာ နေထိုင်ရန်မလိုအပ်ပါ။

Fellowship ပြီးနောက် မည်သို့ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသနည်း။

Fellowship အစီအစဉ်မပြီးဆုံးခင် သင်၏လုပ်ငန်း ဆက်လက်တိုးတက်နိုင်စေရန်အတွက် ရန်ပုံငွေရှာဖွေရေးနှင့် ကွန်ယက်ချိတ်ဆက်ခြင်းတို့ပါဝင်သည့် post-fellowship နည်းဗျူဟာကို ဦးဆောင်လမ်းညွှန်သူများမှ အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်သွားမည်ဖြစ်သည်။ သင်တန်းသားများကိုလည်း Build Up ၏ တစ်ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ fellows ကွန်ယက်တွင် ပါဝင်နိုင်ရန်ဖိတ်ခေါ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

Build Peace Fellowship နှင့် ပတ်သက်ပြီး ထပ်မံသိရှိလိုသည်များရှိပါက

ကျွန်ုပ်တို့ကို ဆက်သွယ်ပါ: maude@howtobuildup.org